
 

GEMEENTERAAD 

27 juni 2024 

 

BESLUITENLIJST 
 
1. Goedkeuring van het verslag van de vorige zitting. 
Goedkeuring. 
 
2. Eedaflegging van een voltijdse statutaire financieel directeur (decretale graad). 
De op 23 mei 2024 aangestelde financieel directeur legt de eed af. 
 
3. Organisatiebeheersingssysteem - jaarrapport organisatiebeheersing 2024 - kennisneming. 
Kennisneming. 
 
4. Kerkfabriek Sint-Bavo Merkem - solidaire borgstelling van 56.870,00 euro voor een krediet bij de 

nv KBC Bank - goedkeuring. 
Goedkeuring. 
 
5. Gemeentelijk onderwijs - arbeidsreglement  voor de gemeentelijke gesubsidieerde lagere school 

Jonkershove - goedkeuring. 
Goedkeuring. 
 
6. Hemelwater- en droogteplan - goedkeuring. 
Goedkeuring. 
 
7. Verkoop van een perceel grond (groenstrook) gelegen Koekoeksstraat te Houthulst - goedkeuring 

akte van verkoop. 
Goedkeuring akte van verkoop. 
 
8. Aanleg parking Cassierslaan en voetpad Stadenstraat - goedkeuring van het bestek, de lastvoor-

waarden, de raming en de gunningswijze. 
Goedkeuring. 
 
9. Kleine wegeniswerken Houthulst op afroep - goedkeuring van het bestek, de lastvoorwaarden, 

de raming en de gunningswijze. 
Goedkeuring. 
 
10. Aankoop en plaatsing van speeltoestellen voor de openbare speelpleinen - goedkeuring van het 

bestek, de lastvoorwaarden, de raming en de gunningswijze. 
Goedkeuring. 
 
11. Aquafin - project 100655 “Optimalisatie PS Paardedreef en overstort Zuidbroekstraat” - 

engagementverklaring en geïntegreerd projectplan - goedkeuring. 
Goedkeuring. 
 
12. Gebruikersreglement gemeentelijke culturele infrastructuur - goedkeuring. 
Dit agendapunt wordt verdaagd naar een volgende gemeenteraadszitting. 
 
13. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Nadine Bailleul : vraag naar de respons en de resultaten 

van de enquête bij de inwoners van "De Boskant" inzake de organisatie van rally's. 
Bespreking. 
 
15. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Filip Vanhevel : Vragen in verband met het zwerfkatten-

beleid van de gemeente (naar aanleiding van punt in CBS van 25 april 2024). 
Bespreking. 



 
16. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Filip Vanhevel :  Ingebrekestelling van ION in verband met 

talrijke gebreken aan de VTC (CBS 21/3/24). Waarom werd er zolang gewacht om over te gaan 
tot ingebrekestelling? 

Bespreking. 
 
17. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Filip Vanhevel : Het High-Five project werd nog maar eens 

voor 1 jaar verlengd. Hoeveel betaalde de gemeente al voor dit project sinds de opstart van dit 
project. Is de schepen van oordeel dat de verkeersdrukte hiermee significant gedaald is aan de 
schoolpoorten en dat de verkeersveiligheid voor de schoolgaande kinderen toegenomen is? 

Bespreking. 
 
14. Varia. 
Bespreking. 
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